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Vi innser nå, etter mange års kamp, at trafikksikring ikke står øverst på agendaen til Lindås 

kommune. Vi vet 100% mer hvordan trafikken er her enn en saksbehandler som sitter bak et 

skrivebord og omgir seg med teorier og paragrafer. Det forventes når vi kommer med 

bekymringsmeldinger og innspill, at dette blir behandlet på en skikkelig og profesjonell måte. 

  

Vi har dessverre erfart at vi ikke kommer noen vei med å engasjere oss i dette, og er skuffet over manglende 

engasjement fra kommunen. Vi bor ved veien og ser hver dag hvordan folk kjører, og det er til tider skremmende. Det 

er jo litt synd at det er bare vi som engasjerer oss her i området, dette gjør vi for å forhindre at det skjer noe vi helst vil 

unngå. 

  

 Det henvises stadig vekk fra kommunal side ensidig til gjennomsnittshastigheter, noe vi 

mener er det samme som å  aktivt holde fast på en villfarelse. Ser ut for at kommunen 

heller ikke tar notis av at det tidligere, på grunn av denne kjøringen, har vært personskade og 

kollisjoner akkurat her, med politi på stedet. 

  

Veiavdelingen i kommunen hevdet muntlig under en synfaring for en tid tilbake at de like 

godt kunne fjerne allerede etablerte humper i Alvermarken fordi gjennomsnitt hastighetene 

ikke var høye nok til å utløse tiltak. 

  

  

Sitat fra Kommunedelplan for trafikksikring 2017-2020: Lindås kommune ynskjer å ha stor 

fokus på trafikksikringsarbeid. Dette er eit nasjonalt satsingsområde som Lindås kommune 

ynskjer å ta del i for å førebyggje at ulykker skjer, og for å redusere skadeomfang ved 

ulykke.  
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